
Informácia 

z 6.zasadnutia Rady školy  pri ZŠ s MŠ Likavka 

konaného dňa 13. februára 2014 

 

Prítomní:   podľa prezenčnej listiny 

Hostia:       Mgr. Ľ. Birtus,  Mgr. S. Baranová 

Program: 

 

1. Otvorenie, oboznámenie sa s programom 

2. Informácie riaditeľa školy o výchovno-vzdelávacích výsledkoch za 1.polrok šk. rok 

2013/2014 

3. Informácie zástupkyne riaditeľa pre materskú školu 

4. Rôzne 

5. Uznesenie 

6. Záver 

 

 

1. Predseda Rady školy pri ZŠ s MŠ Likavka JUDr. M. Brtko privítal prítomných 

a otvoril zasadnutie. Oboznámil prítomných s programom zasadnutia Rady školy                

pri ZŠ s MŠ Likavka. Za zapisovateľa bola zvolená PaedDr. M. Brtková. 

 

2. Riaditeľ školy Mgr. Ľ. Birtus oboznámil prítomných s výsledkami žiakov školy                 

vo výchovno-vzdelávacej oblasti v prvom polroku šk. roka 2013/2014 .  

V danom školskom roku navštevuje základnú školu 260 žiakov, ktorí sú rozdelení 

v 14 triedach, pričom 5 žiakov evidujeme ako žiakov študujúcich v zahraničí. 

Z daného počtu mali 3 žiaci zo sekundárneho stupňa vzdelávania zníženú známku                          

zo správania na 2.stupeň, 39 žiaci pochvalu riaditeľa školy a 5 žiakov pokarhanie 

riaditeľom školy. Pán riaditeľ predniesol členom RŠ tabuľkové porovnanie žiakov 

školy v dvoch najdôležitejších oblastiach vzdelávania, t.j. v predmete slovenský jazyk 

a literatúra a v predmete matematika. Poukázal na rozdielnosť tried deviatych 

ročníkov v daných oblastiach, pričom sa tieto rozdiely určite prejavia aj                             

na Testovaní 9. Žiaci piateho ročníka sa aklimatizovali v pozitívnej miere, 

nezaznamenali sa výrazné rozdiely vo vzdelávacích výsledkov s porovnávaným 

štvrtým ročníkom. V rámci danej informácie riaditeľa školy Ing. M. Švento pochválil 

žiakov i vedenie školy za vzornú dochádzku, keďže v danom polroku sme 

nezaznamenali neospravedlnené hodiny.  

 

3. Pani Mgr. S. Baranová, zástupkyňa RŠ pre MŠ informovala prítomných s dôležitými 

časťami výchovno-vzdelávacej činnosti MŠ Likavka v 1. polroku šk. r. 2013/2014. 

V mesiaci január 2014 bolo na zápise do 1.ročníka 19 žiakov MŠ, pričom nie je 



zaznamenaný žiak s odloženou školskou dochádzkou. V tomto období bola  inovovaná 

aj webová stránka MŠ, pričom sa zintenzívnila možnosť získania informácií o MŠ 

i akciách, ktoré sú v rámci výchovno-vzdelávacej činnosti realizované. Pani Mgr. S. 

Baranová zhodnotila školské a mimoškolské akcie MŠ, upozornila na najdôležitejšie 

aktivity, ktoré budú realizované v ďalšom polroku šk. r. 2013/2014. V tomto polroku 

MŠ získala interaktívnu tabuľu, pričom aj samotní pedagógovia MŠ budú zapojení do 

školenia zameraného na modernizáciu výchovno-vzdelávacieho procesu v MŠ. Aj na 

základe modernejšieho prístupu v rámci edukačného procesu, i na základe príjemnej 

klímy  pre žiakov a otvorený prístup voči rodičom, narastá záujem rodičov o MŠ, a je 

teda nevyhnutné si premyslieť a doriešiť priestorové vybavenie MŠ.  

  

4. V rámci rôzneho boli prerokované dané príspevky: 

 

- p. I. Marton a Ing. M. Švento  sa vyjadrili k pozitívnej podpore k zabezpečeniu 

priestorového i materiálno- technického vybavenia MŠ, pričom je nevyhnutné 

zamerať pozornosť na obnovu budovy externého vybavenia, resp. rozšírenia 

daného objektu, alebo doplnenia triedy MŠ v priestoroch triednych učebniach 

školy. V rámci diskusie sa predniesol aj návrh, na základe ktorého rozšírenie MŠ 

musí rátať aj s požiadavkou na rozšírenie pedagogického personálu MŠ. Dané 

požiadavky budú prednesené na najbližšom obecnom zastupiteľstve obce Likavka. 

- Riaditeľ školy Mgr. Ľ. Birtus oboznámil prítomných s návrhom na zvýšenie 

úväzku v Školskom klube detí  ZŠ s MŠ Likavka, pričom už teraz je nadstav 

žiakov, ktorí navštevujú toto zariadenie. Škola zaznamenáva veľký záujem rodičov 

o daný typ zariadenie a je predpoklad, že daný stav žiakov sa bude zvyšovať. Daná 

téma bude prednesená aj na stretnutí zastupiteľstva obce Likavka, kde sa bude 

prehodnocovať  finančná stránka v rámci účelovo posunutých financií na správu 

školy. 

- Riaditeľ školy Mgr. Ľ. Birtus oboznámil prítomných s novelizáciou školského 

zákona, v ktorom boli upravené limity v počtoch žiakov jednotlivých tried 

a ročníkov. V 1. ročníku je minimálny limit 22 žiakov, v 2.-4. ročníku 25 žiakov 

v 5.-9. ročníku 29 žiakov. Na základe daných počtov je zrejmé, že sa budú 

upravovať aj triedy, t.j. môže nastať zlučovanie tried v jednotlivých ročníkoch. 

Tento bod sa týka v prvom rade aktuálneho  prvého a šiesteho ročníka, kde počet 

žiakov nedosahuje požadovanú hranicu limitu. Samozrejme s danými úpravami 

súvisí aj znížený rozpočet školy, pričom sa ale hľadajú riešenia danej situácie, t.j. 

či už znížením osobného príplatku zamestnancov na minimum, či ponížením počtu 

pedagogických zamestnancov.  

 

- Ing. M. Švento podal návrh, aby MŠ počas letných prázdnin bola otvorená len 

v tom termíne, kedy bude nahlásených minimálne 15 detí.   

Počet prítomných:  9             za návrh: 9          proti návrhu: 0         zdržali sa: 0 
 

Pán Švento vyjadril aj návrh, či by nebolo vhodné na obdobie prázdnin zvýšiť 

poplatok na dvojnásobnú sumu a danú sumu uhradiť najneskoršie do 15.6. 2014. 



V rámci tohto bodu prebehla diskusia, pričom členovia RŠ súhlasili s  návrhom, 

a odporučili ho pripraviť v papierovej podobe a predniesť na najbližšom obecnom 

zastupiteľstve.  

 

 

5. Uznesenie: 
 

     Rada školy berie na vedomie: 

1. Informácie riaditeľa školy ZŠ s MŠ Likavka o výchovno-vzdelávacích 

výsledkoch za 1.polrok šk. rok 2013/2014. 

2. Informácie zástupkyne riaditeľa pre materskú školu. 

3. Informácie o novelizácii školského zákona a zmenách, ktoré na základe zákona 

budú musieť  byť zaznamenaní v škole. 

4. Informácie o podpore a zabezpečení priestorového i materiálno- technického 

vybavenia MŠ. 

5. Informácie o návrhu na zvýšenie úväzku v Školskom klube detí. 
 

     Rada školy schvaľuje: 

1. Návrh, aby MŠ počas letných prázdnin bola otvorená len v tom termíne, kedy 

bude nahlásených minimálne 15 detí.   

 

                Rada školy odporúča: 

1. Zástupkyni riaditeľa pre materskú školu Mgr. S. Baranovej vypracovať návrhy   

modelov riešenia edukačného procesu MŠ v rámci letných prázdnin.  

2. Riaditeľovi školy Mgr. Ľ. Birtusovi vypracovať návrhy k zabezpečeniu 

priestorového vybavenia MŠ. 

3. Riaditeľovi školy Mgr. Ľ. Birtusovi vypracovať návrh na zvýšenie úväzku 

v Školskom klube detí  ZŠ s MŠ Likavka na nasledujúci školský rok 2014/2015.  

 

 

6.  Predseda Rady školy pri ZŠ s MŠ Likavka JUDr. M. Brtko  poďakoval prítomným                

     za pozornosť a stretnutie RŠ pri ZŠ s MŠ Likavka ukončil 

     .                 

 

          


